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Plats och tid Holmagården 

2023-06-01, kl 09:30-12  

 

Närvarande Per-Olof Lindgren, ordförande 

Ann-Charlotte Sigenfelt, vice ordförande 

Carin Falk, representant socialnämnden 

Ann-Magreth Albin, representant pensionärsrådet 

Eva Nilsson, representant pensionärsrådet 

Ingrid Klapp Åström, representant pensionärsrådet 

Stefan Bauer, Svedala anhörigförening 

Annette Bengtsson, sekreterare Referensgruppen för 

tillgänglighet, trafikingenjör 

Linda Holst, Kommunikationsenheten 

Theodora Mårtensson, Kultur och fritid 

Mimmi Jacobsson, Bygg och miljö 

Jörgen Grabo, Svedalahem 

Jenny Ahlqvist, natur- och miljöstrateg 

 

Delges Anna Netterheim, representant socialnämnden 

Gertrud Bergman, Svedala anhörigförening 

Glenn Ljungqvist, Personskadeförbundet 

Johanna Andersson, gatu- och parkenheten 

Moa Blom, Vård och omsorg 

Staffan Sundström, Svedalahem/Svedab 

Pia Lindberg, nämndsekreterare tekniska nämnden 

CAOS Café 

Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 

Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

1 Välkomna och rundvandring 

Referensgruppens ordförande Per-Olof hälsade alla välkomna.och vi inledde med en 

rundvandring.  

2 Rundvandring 

Rundvandringen utgick från Holmagården och vi tittade på parkeringarna, tunneln under 

Kapellvägen, gick vidare bort till cirkulationsplatsen vid Malmövägen, Klementingatan, 

Apelsingatan, Citrongatan och en sväng in vid Svedalahems bostäder på Dadelgatan. 
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Vid rondellen var det svårt för rollator mm att passera. (Annette) 

Parkeringslinjer önskas på p-plats (Jörgen) 

Fler cykelställ önskas vid Holmagården (Svedab). Parkeringsbehovet bör följas upp efter 

ombyggnaden. 

3 Godkännande av föredragningslista 

Ann-Magreth anmälde punkter, tas upp under övrigt. 

4 Föregående minnesanteckningar 

Inga synpunkter 

5 Hörselslingor 

Hörselslinga finns i Fullmäktigesalen. Kommer att testas på nästa kommunfullmäktige. 

On/off kommer att tydliggöras. 

Theodora kontrollera till nästa möte hur utbudet av hörselslingor är i kommunens övriga 

samlingslokaler. Stämmer det att det finns risk för överhörning på Stella? 

Linda försöker ta fram information till kommunens personal på intranätet. 

6 Information om rekreations- och friluftslivsplan 

Jenny Ahlqvist presenterade kommunens nyantagna rekreations- och friluftslivsplan. 

Referensgruppen tackade för presentationen. Planen kommer läggas ut på kommunens 

hemsida. 

Behov av toaletter finns för att öka tillgängligheten. Toaletter finns idag vid Pude och 

Ekholmssjön. 
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Pude är avstängt 1-2/6. Referensgruppen tycker det är kul och trevligt att kommunen 

satsar. En satsning/ utveckling av Segeå genom Svedala och även vid Kvissle är 

önskvärt. 

7 Övrigt 

Ann- -Magreth informerade om att Malmö stad har anordnat en tillgänglighetsdag. Kan 

några programpunkter intressera oss? Diskussion om någon punkt kan vara intressant till 

exempelvis seniordagarna. 

Stefan informerade om att det anordnas seniorsportschool. Start 15 juni. Även Gåfotboll 

på Aggarsvallen kan var ett tips på aktivitet. 

8 Nästa möte 

Nästa möte kommer hållas den 28 september kl.9.30 i kommunhuset. 


